

3

- teiliges
- pièces
- pièces

SET



Dicht. Frisch. Gesund.

Leak-proof. Fresh. Healthy.
Étanchéité. Fraîcheur. Santé.



Made in Germany

100% DICHT
LEAK-PROOF



Die Statistik** zeigt den beeindruckenden Effekt: Frisches bleibt deutlich länger frisch mit CLIP & CLOSE. Das Geheimnis: Die Frische-Dichtung! Denn sie ist fest mit dem Deckel verbunden und bietet Keimen keine Chance.

* Benchmarking von Frischhalteboxen, Studie durchgeführt von Prof. Dr. Fritz Titgemeyer, Professor für Lebensmittelmikrobiologie an der Fachhochschule Münster, Fachbereich Oecotrophologie, 09–12/2012.

** Tests des iSuN, Institut für Nachhaltige Ernährung und Ernährungswirtschaft der FH Münster, 07–12/2014.

Statistics** show: fresh food stays fresh longer. The secret: The EMSA freshness seal is one of a kind – it's firmly attached to the lid, so germs don't stand a chance.

* Benchmarking food storage containers, a study conducted by Prof. Dr. Fritz Titgemeyer, Professor of Food Microbiology at the Münster University of Applied Sciences, Department of Oecotrophology, 09–12/2012.

** Tests conducted by the Institute for Sustainable Food and Nutritional Sciences (iSuN) at the Münster University of Applied Sciences, 07–12/2014.

Statistiquement** prouvé : les aliments restent frais plus longtemps. Le secret : le Joint Fraîcheur d'EMSA ne forme qu'un avec le couvercle, et interdit ainsi l'accès aux germes.

* Analyse comparative de boîtes alimentaires, étude menée par Fritz Titgemeyer, professeur de microbiologie alimentaire à l'Université des sciences appliquées de Münster, département d'ocotrophologie, 09–12/2012.

** Tests effectués par l'Institut de l'université de Münster spécialisé dans l'alimentation durable et l'industrie alimentaire (iSuN), 07–12/2014.

